First day:

First post: AcneMinty: an all-natural cleanser to purify oily and acne prone skin.

Description post: Acneminty contains Aloe Vera gel and tea tree oil to remove all the excess dust, germs, and bacteria with their antibacterial action.

A natural and gentle cleanser. it absorbs excess oil, and gives you the perfect, pure and clean skin without irritation. The mint scent leaves you with a refreshing feeling.

Application: Take a small amount of the paste in your hands. Add two to three drops of water on paste/gel before applying on face, then wash it normally as you do.

اكني مينتي: غسول من مكونات طبيعيه ينقي البشرة الدهنية و البشرة التي تعاني من حب الشباب اكني مينتي يحتوي علي جل الصبار وزيت شجرة الشاي عشان ينضف البشرة من كل الاتربة و بقوة الزيوت المضادة للبكاتريا يتخلص من كل الجر اثبه و الاتربة.

غسول وجه طبيعي لطيف علي البشرة الدهنية الحساسة بيسحب كل الزيوت الزيادة و ينضف البشرة بعناية عشان نتميز ببشرة ناعمه و نقية من غير اي حساسيه.

طريقة الأستخدام :حطي كمية صغيره في ايديكي و بعدين حطي نقطين و ثلاثه مياه علي الجيل قبل الستخدام بعدين، اغسلي بيه وشك زي ما انت متعوده

Oily skin tends to have clogged pores with excess oils and impurities.

Here are some tips to avoid a serious breakout.

- 1 Wash your face with water after each activity even mild ones.
- 2- Cleansing with gentle cleansers to remove dead cells. Avoid cleansers with harsh chemicals; alcohol.
- 3-Exfoliate 2 to 3 times a week to boost skin turnover.

Do not over do cleansing and exfoliation otherwise, you will strip your face form its protective layer. Because sebum is just there to protect your skin.

شويه خطوات بسيطة للبشرة الدهنية عشان تحافظي عليها:

- اغسلي وشك بالمياه بعد اي نشاط حتى لو خفيف
- استخدمي غسول لطيف بيشيل الخلايا الميتة و بلاش الغسول المليان صابون و كميوات كتير مضرة زي الكحول
 - بلاش تزودي في استخدام الغسول و المقشر كتير عشان تحافظي على طبقة من الزهم البتحمي بشرتك.

4th post:

- 4 benefits of Aloe Vera gel for your skin:
- 1- Soothing and anti-inflammatory: it helps in healing sunburns and wounds
- 2- Moisturizing and hydrating: for dry skin
- 3- Reduces acne and blemishes: used in spot treatments
- 4- Antibacterial: it can be used as a gentle cleanser.
- 5- Astringent: reduces the size of pores, flushing out the excess sebum, microbes, and dirt. For its various functions, Aloe Vera gel is a main ingredient in our AcneMinty cleanser.

ليه جل الصبار موجود في معظم منتجانتا؟

- معالج و مهدء لحروق الشمس و الجروح
 - مرطب منغير مقفل المسامات

- بيقلل الحبوب و الرؤس السوداء
 - مضاد للبكاتر با
 - قابض، بيصغر حجم الحبوب

First day: announcement post Treat your skin with Herbex!

Herbex the spot treatment gel for acne prone skin and infected areas.

علاج بشرتك مع هيربكس! هيربكس جيل لعلاج اثار الحبوب للبشرة القابلة لحب الشباب.

Description post

Herbex: the spot treatment gel will remove the redness around pimples, reduce scars and lessen the blockage around the skin pores. Our formula contains natural antibacterial ingredients: Neem oil and Tea tree oil. To make your routine simpler, it has additional nourishing and moisturizing actions, so you don't have to apply many products. When adding Herbex to your acne treatment routine, it can save you many steps and time.

هيربكس: جيل لعلاج حب الشباب، هيقلل الاحمر ار و يشيل العلامات و يفتح المسامات. موكانات الجيل الطبيعة: زيت التيم و زيت شجرة الشاي. عشان نسهل عليكم الرويتين، ونقلل عدد المنتجات البتستخدموها، الجيل كمان بيغذي و ينعم البشره.

Second day post1

Antibacterial oils: they kill microorganisms just as effectively as antibiotics. While antibiotics are being resisted now, the essential oils are trending for bacterial infections worldwide. Tea tree oil, cinnamon essential oil, and many more can be used to prevent wound infections and acne treatment.

الزيوت المضادة للجراثيم: بتشتغل بنفس فاعلية الانتيبويتك(المضاد الحيوي ضد البكاتريا) . دلوقتي البكتريا قدرت تقاوم عدد كبير من المضادات الحيويه. فليه منبدأش نستخدم الزيوت دي في العلاج زي : زيت شجرة الشاي

Post2

Tips: Night skin routine

- 1-Makeup removal
- 1- cleanser
- 2- toner
- 3- serum
- 4- spot treatment " Herbex "

Application of Herbex: apply Herbex directly on infected areas for moisturizing effect. Leave it overnight, and wash it off in the morning.

الروتين الليلي: ١ - مزيل المكياج ٢- منظف البشرة ٣ـتونر

٤ سير م

٥- هيربكس لعلاج آثار حب الشباب

طريقة الاستخدام: حطى الجيل على الامكان الملتهبة وحب الشباب نامي بيه و اغسليه الصبح عشان تستفيدي بفاعليته

Post3

Dermatologists are always warning their patients to NEVER sleep with their makeup on. Why is it such a dilemma?

Your makeup ingredients contain a lot of oils and chemicals. if it is left on for long hours, it might clog your pores and attract acne promoting bacteria. This also causes defining lines and wrinkles. Make sure every night that you have cleaned up your skin perfectly.

إز الة المياج: كل دكاترة الجلدية دايما بتنبه ان مينفعش ننام من غير ما نشيل المكياج. طب هما ليه مكبرين الموضوع كده؟ المكياج البنستخدمة فيه كمية كبيرة من الزيوت و المواد الكيميانية ال لو سبنها، هتسبب في قفل مسام الوجه و تعمل حبوب بعد تراكم البكاتريا كمان. مش بس كده، لاسف ده كمان بتزود من زهور التجاعيد و علمات كبر السن. اتاكدي دايما انك نضفتي بشرتك كويس قبل ما تتامى.

First day:

Announcement post

Chinchilla is here! A body butter moisturizer for normal / dry skin. Be as soft as the chinchilla: the animal with the softest skin.

الشنشيلة: كريم المرطب بزيدة الشاية للجسم. للبشرة العادية و الجافة. الشنشيلة، اسم الحيوان الأكثر نعومة.

Description post:

Chinchilla, is a body butter moisturizer for dry and normal skin. Buttered up with shea butter and dipped in jojoba oil to give you the softest skin. The moisturizer's ingredients are rich with vitamins A and E, promoting collagen development.

شنشيلة : كريم المرطب بزبدة الشاية للجسم. للبشره العادية و الجافة. شنشيلة، غني بزيت جوجبا للحصول علي بشرة الناعمة و ملئ بالفياتمين للتقعيل تحديد الكولحين بالبشرة

Second day

First post

Importance of moisturizing:

- 1- Giving the skin a balance: not too oily or too dry
- 2- Prevention of skin problems such as breakouts.
- 3- Staying young and healthy: Moisturizing can help boost the skin to repair itself and stay healthy.

ليه كريم الترطيب مهم؟

- بيساوى كمية الزيوت في البشره
- بيمنع اي مشاكل في البشرة انها تحصل
 - نضارة النشرة

2nd post

Chinchilla

Chinchilla is the animal with the softest skin around the world. We believe that every life matters. Our products aren't animal tested. The end of cruelty towards animals is continuing with us. You can have the softest skin by moisturizing every day with our Chinchilla. DEOC makes sure that no harm is done. Pretty doesn't have to hurt.

الشنشيلة هو الحيوان البيتميز بالفرو الاكثر نعومة. أماناً مننا باهمية كل كائن حي. منتاجتنا متجربتش علي اي حيوان. مغيش اي حياه اتأذيت في صناعة منتاجتانا. ممكن تستخدم منتاجات العنايه بالبشرة و تعتني بالبيئة الحولك كمان.

Third post

Jojoba oil:

- Moisturizing
- Antibacterial
- Antioxidants: they increase synthesis of collagen, so it has an anti-aging effect.
- similar to sebum, so less likely to clog pores & cause Acne
- Vitamin E: wound healing and soothing sunburns

زيت الجوجبا:

- ترطیب
- مضاد للبكاتريا
- مضاد للاكسدة
- زي الزهم: افرازات الدهنية للبشرة، فمش ممكن يسبب قفل مسامات
 - فياتمين E,بيعالج الجروح و يهدي حروقات الشمس

First day

Announcement

Chocoholics, your skin care heaven is launching on earth! Oh My Chocolate is a deep nourishing facial mask for all skin types.

مدمني الشوكو لاته، احلامكوا في روتين العنايه بالبشرة اتحققت. اوه ماي شوكوليت ماسك مغزى ومرطب لكل انواع البشرة Description post:

Oh My Chocolate!: a facial mask for all skin types. The sweetest of them all; hydrating, moisturizing, deep cleansing, and nourishing ingredients that contain vitamin E and full of antioxidants. Be as smooth and delicious as your chocolate bar.

Application: apply your mask by gently massaging the product around your face, let it settle and leave it for 15 - 20 mins. Then, remove the mask with a dry clean towel, or dry cotton pads.

اوه ماي شوكوليت: مفيش أحلي من الشوكو لاته ومفيش احلي من ماسك يمشي مع كل الناس بالشكو لاته. ماسك مغزى و مرطب ينفع لكل انواع البشر. مكوناته مليانة بمضادات اكسدة عشان تحافظ على البشرة.

طريقة الاستخدام: دلكي الماسك بلطف علي الوجه بشكل دائري و سيبه لمدة ٢٠ دقيقة. شيليه بمنديل نضيف او قطن ناشف بعدين اغسليه عادي.

Second day

Post 1

Benefits of Cocoa powder to the skin:

- 1- Chocolate is full of antioxidants to protect your skin.
- 2- It protects your skin from UV damage.
- 3- It detoxifies the skin with caffeine, by removing dead cells.
- 4- Providing Nourishment
- 5- Reducing elevated stress hormones, so giving you a glowy and clear skin

```
فوائد الكاكاو:
```

```
١-الشوكلاته مليانه بمضادات اكسده عشان تحافظ على البشره
```

٢-بتحافظ على البشرة من إشاعة ال٧٧ الضارة

٣ لو زودتها مع الكافين في الماسك هتخلصك من كل الخلايا الميتة

٤ بتغذى البشره

٥- بتقلل التوتر، احدي اسباب مشاكل البشرة و يضيكي نضاره وجه

Post 2

When to apply a face mask?

- 1- Cleanse your skin
- 2- Apply face mask
- 3- Toner
- 4 Serum
- 5- Moisturizer

ترتيب الماسك في الروتين: ١- تنضيف البشرة ٢-ضع الماسك ٣-تونر

٤۔سيرم

٥- كريم مرتب

Post 3

Is the Face mask applied before showering or after showering?

For dry skin: wash your face with warm water, apply your hydrating mask, let it settle and then shower.

This allows the skin to capture as much moisture as possible.

For oily to combination skin: apply the mask after the shower.

Showering first opens up your pores and prepps your skin for a deeper cleansing experience. Apply a mask with clay or charcoal. Then, let it settle and wash it off.

الماسك قبل الاستحمام و لا بعده؟

في حالة البشره الجافة، اغسل وشك بمياه ضافية، حطي الماسك المرطب و بعدين شيله و خدي الشور. دا بيزود كميه المياه المحتاجه الترطيب.

في حالة البشرة الدهنية: الأحسن نعمل الماسك بعد الاستحمام. دا بيساعد في تقتيح المسامات قبل الماسك عشان وشك يستقاد منه اكتر.

FIRST DAY:

Announcement post: We are back from our trip to the fairyland. After working hand in hand with the Beauty Fairy, we announce our new product, Fairy dust! Dust Powder for sensitive/irritated areas.

سافرنا لبلد الجنيات و سألناهم ازاي بيحافظوا على بشرتهم و مش بيكبروا؟ عرفنا السر و عملنا زيه الفايري دست، بودرة للأماكن الحساسة الامتصاص العرق و الزيوت.

Description post:

"All the world is made of faith, and trust, and pixie dust."— tinkerbell

Tinkerbell and her fairy friends sent Deoc some of their fairy dust Powders. They gave us their magical secret for soothing irritated and sensitive skin. Our powder includes talc and calamine, cocoa butter for dry and smooth skin. The fairy extracted the jasmine essence from their lands and added it to the fairy dust Powder.

تينكربيل و صحابها الجنيات بعتلنا شوية من الغبار السحري بتاعهم. الغبار ده من وردة الياسمين. فايري دست: بودرة للاماكن الحساسه. تحتوي على بودرة التاك و الكلامين و زبدة الكاكاو. للترطيب و الحصول على بشرة خاليا من الزيوت و العرق.